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#持攝影機的女人 八月放映場次及  送飛！

香港藝術中心流動影像節目「持攝影機的女人：女性電影攝影師作品」於八月盛夏繼
續為大家帶來更多得奬及廣受好評的女電影攝影師之作品！

5/8 - 4:00pm 《我們的孩子》
以導演親身尋找精子捐獻者並生下女兒一事，探討核心家庭和為人父母的傳統觀念

5/8 - 7:30pm 《#女敗女戰》
講述五位受到社會文化偏見和宗教教條壓迫的女性爭取「#性解放」

6/8 - 7:30pm 《突襲安全區》
講述波斯尼亞英語老師面對談判及道義兩難，在死亡威脅下同呼吸、共命運

現 like 此帖文，於留言處Tag一位朋友，寫埋自己想睇邊套戲，即有機會得到放映門
票2張！
截止日期為8月1日（二）下午5時正。

#CameraWomen screenings in August and  ticket giveaway! 

Hong Kong Arts Centre - Moving Images 香港藝術中心：流動影像 Programme 
"CameraWomen: Films by Women Cinematographers" continues in August with 
more award-winning and critically acclaimed works by women cinematographers! 

5/8 - 4:00pm  Our Child (Menschenskind!)
Compelled by the need to have a child, the director, Marina Belobrovaja, seeks out a 
sperm donor and has given birth to a daughter. 

5/8 - 7:30pm  #Female Pleasure 
In this revealing documentary, five women that have been oppressed by 
sociocultural prejudice and religious dogmas fight back. 

6/8 - 7:30pm  Quo Vadis, Aida? 
Aida is a translator for the UN in the small town of Srebrenica. When the Serbian 
army takes over the town, her family is among the thousands of citizens looking for 
shelter in the UN camp.

Now like this post, tag a friend and let us know which screening you would like to 
watch, and you may win two tickets to the selected screening! 
Deadline: 1 August (Tue) 5:00pm
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